
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 181
Ministeren bedes kommentere sætningen ”Samtidig gælder det generelt, at for enfamilie
huse og ejerlejligheder med samme ejendomsværdi og bygningsværdi pr. m2 boligareal 
bør grundværdien pr. m2 boligareal også være den samme” på side 168 i Skatteøkono
misk Redegørelse 2021 og uddybe, hvad ministeren mener med ’bør’, og hvordan forhol
det mellem økonomisk teori og de faktiske omstændigheder på boligmarkedet afvejes, 
når ejendomsskattevurderingen laves, herunder hvad konsekvenserne er for boligejernes 
retssikkerhed, jf. ligebehandlingsprincippet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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